
 

 Protokół nr XXXVIII/IV/17 z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju  

z dnia 20 marca 2017 r. 

Część I  

Sprawy proceduralne 

 

1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.30, zakończono o godz. 16.10 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej - Tomasz Nowicki. 

Przewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący powitał Burmistrza Lądka-Zdroju, Skarbnika, Sekretarza, Radnych, 

stypendystów Rady Miejskiej oraz wszystkich przybyłych na sesję.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki  

Zaproponował następujące zmiany w porządku obrad:  

1. przenieść pkt 4 Wręczenie stypendiów przyznanych przez Radę Miejską do pkt 1  

- radni jednogłośnie przyjęli zaproponowaną zmianę – 15  głosów „za”. 

 

2. wprowadzić do porządku obrad projekt uchwały w sprawie: wprowadzenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Lądek-Zdrój 

- radni jednogłośnie przyjęli zaproponowaną zmianę – 15  głosów „za”. 

 

3. Radny Tomasz Stuła zgłosił wniosek aby wycofać z dzisiejszego porządku obrad projekt 

uchwały w pkt. e) o zmianie uchwały Nr L/377/10 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 29 

października 2010 r. w sprawie wprowadzenia i zatwierdzenia statutu Zarządu Budynków 

Komunalnych w Lądku Zdroju. Radny Łukasz Mróz nie zgodził się z złożonym wnioskiem, 

uważał, że Rada powinna rozpatrzyć przygotowany projekt. Radny Leszek Pazdyk poparł 

uwagi przedmówcy artykułując pozytywną opinię projektu uchwały Komisji Gospodarczej. 

Poddano pod głosowanie usunięcie punktu e) – 8  głosów „za”, 7 „przeciw”, Rada wycofała  

z porządku obrad w.w. projekt uchwały. 

 

Część II 

Ustalony porządek obrad 

1. Wręczenie stypendiów przyznanych przez Radę Miejską. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2017-2026, 

c) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Lądek-Zdrój na lata 

2014-2020, 

d) o zmianie uchwały w sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji Lądka-Zdroju na lata 

2016-2022, 

e) uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdom-

ności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w 2017 roku, 



 

 

 

f) określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  

i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień, 

g) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Andrzejowi Sikorskiemu, 

h) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Dorocie Komornickiej, 

i) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Karolinie Riemen-Żerebeckiej, 

j) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Markowi Krukowi, 

k) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Sewerynowi Zieleńskiemu. 

l) wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Lądek-Zdrój 
4. Informacja w sprawie funkcjonowania służby zdrowia na terenie Gminy Lądek-Zdrój oraz 

współpracy z Naczelnym Lekarzem Uzdrowiska. 

5. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

 

1. Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju wraz z Burmistrzem Lądka-Zdroju 

wręczyli stypendia wraz podjętą uchwałą oraz pamiątkowymi dyplomami. 

 

2. Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami, którego szczegóły znajdują się 

w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. Pan Burmistrz 

opuścił salę obrad (godz. 15.50). 

 

3. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach. 

 

a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok 

Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/243/2017, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2017-2026 

Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/244/2017, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 

 

c) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Lądek-Zdrój na 

lata 2014-2020 

Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/245/2017, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 

 



 

d) o zmianie uchwały w sprawie Lokalnego Programu Rewitalizacji Lądka-Zdroju 

na lata 2016-2022 

Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/246/2017, która stanowi za-

łącznik do protokołu z sesji. 

 

e) uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w 2017 roku 

Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Społecznych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

14 głosów „za”,  1 „wstrzymujący”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/247/2017, która stanowi za-

łącznik do protokołu z sesji. 

 

f) określenia szczegółowych zasad i trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  

i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień 

Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Społecznych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/248/2017, która stanowi za-

łącznik do protokołu z sesji. 

 

g) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Andrzejowi Sikorskiemu 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/249/2017, która stanowi za-

łącznik do protokołu z sesji. 

 

h) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Dorocie Komornickiej 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/250/2017, która stanowi za-

łącznik do protokołu z sesji. 

 

i) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Karolinie Riemen-Żerebeckiej 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/251/2017, która stanowi za-

łącznik do protokołu z sesji. 

j) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Markowi Krukowi 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/252/2017, która stanowi za-

łącznik do protokołu z sesji. 

 

k) przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Panu Sewerynowi Zieleńskiemu. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za”. 



 

 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/253/2017, która stanowi za-

łącznik do protokołu z sesji. 

 

l) wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Lądek-

Zdrój 
Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych;  

15 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXVIII/254/2017, która stanowi za-

łącznik do protokołu z sesji. 

 

 

4. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki przeszedł do kolejnego punktu obrad, 

złożonej w formie pisemnej informacji w sprawie funkcjonowania służby zdrowia na terenie 

Gminy Lądek-Zdrój oraz współpracy z Naczelnym Lekarzem Uzdrowiska. 

Radni nie wnieśli pytań. 

 

5. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne 
Radny Artur Dobrzyński zasugerował aby ograniczyć ilość osób, którym zostają przyznane 

medale św. Jerzego. Radna Dorota Urbańczyk oraz Radny Leszek Pazdyk nie zgodzili się  

z wygłoszona sugestią.  

Radny Tomasz Barański zapytał Panią Alicję Piwowar p.o. Sekretarza Gminy czy gmina 

planuje sprzedaż budynku byłej szkoły w Konradowie, Pani Alicja odpowiedziała, że gmina 

nie planuje sprzedaży tego budynku. 

 

5. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Nowicki ogłosił zamknięcie sesji.   

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.  

            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

   Protokółował:   

Radosław Pasionek  

             (-) 

 


